
 

 

Tid   Punkt + indhold + formål Proces 
Drøftelse 

Beslutning 
orientering 

Ansvarlig  Referat  

 1. Godkendelse af dagsorden. 

Herunder valg af mødeleder 

 DHK Godkendt 

 2. Godkendelse af referat fra sidste møde. 

Herunder underskrift af referatet fra forrige møde 

Beslutning DHK Godkendt 

5 min 3. Elevrådet orienterer Orientering Elevråd Elevrådet er færdig med evalueringen af brugen af de opsatte 
friskvand-automater. Det fungerer godt. Fokus på område nede 
ved biblioteket og hvorledes eleverne kan være dernede pga. 
vand. Elevrådet har udarbejdet skriv til forvaltning omkring 
brugen af RUSK, ungdomsskolens lokaler på Lind Skole. 

 

30 min 4. Nyt folkeskoleudspil, gennemgang af vigtigste punkter Orientering, 
drøftelse 

LN Lisbeth gennemgik de vigtigste punkter fra den nye politiske 
aftale for folkeskolen. Der er tre hovedretninger i aftalen – 
Frisættelse af folkeskolen, mere praktisk undervisning, ro og 
rammer. 

Skolebestyrelsesmøde Lind Skole 

Skolebestyrelsesformand: Dennis Heldgaard Kristensen 

Næstformand:  Rikke Bjerrehuus Folden 

Deltagere: Dennis Heldgaard Kristensen, Kim Gadegaard, Mikael Koed Thomsen, Rikke Bjerrehuus Folden, Kate Sinnbeck, Ditte 
Gjermand Hansen, Lisbeth Noe, Søren Led-Jensen, Tore Gundersborg Sandbøl, Anette Wulff Olesen, Hanne Lolholm, Tina 
Weiland, Heidi Grundahl, Mette Juhl-Nielsen 

Elevrådsrepræsentanter: Bastian 

Afbud:  Kasper 

Suppleanter:  

Dato: 22.04.2024  
Sted: Lind skole, Parlamentet 

Dagsorden 

Mødeleder: KS 

Dagsorden: DHK 

Referent: SL 



Særligt har skolens ledelse arbejdet med ”timebanken”, den 
samlede mængde ressourcer/timer som kan anvendes til øvrige 
indsatser, når alle timer på skolen er bemandet.  

 

30 min 5. Pejlemærker for fritidspædagogik, herunder forældresamarbejde Drøftelse AW/TG Anette og Tore gennemgik pejlemærkerne for fritidspædagogik 
for Lind Skoles SFO’er. Forinden arbejdede SB-medlemmerne 
med tre relevante spørgsmål ifm. SFO- og forældre-arbejdet jf. 
pkt. 2 i det fritidspædagogisk arbejdsgrundlag. 

  

15 min 6. Juniorcamp Orientering LN Lisbeth gennemgik rammerne for Lind Skoles kommende 
Juniorcamp. Gennem puljeansøgning får skolen og Juniorcamp en 
bus, som kan benyttes som ”bro” til civilsamfundet. Det 
forventes at Juniorcamp, som et særligt tilrettelagt 
undervisningstilbud, er klar til at modtage op til 7 elever fra 
skoleårets start. Der vil være et nært samarbejde mellem ledelse, 
lærere og forældre omkring ”visitation” af elever til Juniorcamp. 

 

20 min 7. Skoleplan Orientering LN Lisbeth gennemgik skoleplanen for det kommende skoleår. Bl.a. 
med en yderligere struktureret tilgang til arbejde med trivsel i 
klasserne og på årgangene. 

 

10 min 9. Rigets tilstand Orientering LN Som en del af Lisbeths gennemgang af dette punkt, orienteres 
om den endelige tildelingsmodel. Den endelige model har både 
elementer som kan genfindes i model A og model B, men 
indeholder også nyt så som et fast nyt grundtilbud til hver skole 
på 400tkr årligt samt en minimumsmodel der har betydning ved 
markant fald i antallet af elever. 

Søren gav en status på prøveforløbet for Erhvervscamp. 17 elever 
fra 7. og 8. årgang træner pt. med erhvervsskolens underviser 
inde på erhvervsskolen hver fredag frem til 3. maj. Der er meget 
positiv feedback, både blandt elever og den ansvarlige 
underviser.  

 



10 min 10. Meddelelser: 

- Skoleledelsen 

- SFO 

- Skolebestyrelsesformanden 

- Personalet 

Andre 

Orientering Alle Skoleledelsen 

- Der er afsat 450tkr. til forbedring af cykel-/skoleveje i 
Lind. Der afholdes et opstartsmøde, forventeligt den 17. 
maj, med bl.a. repræsentanter fra SB og skolens ledelse 
omkring udpegelse af indsatsområder. SB-formand 
Dennis og forældrerepræsentant Kim Gade deltager fra 
bestyrelsen.  

SFO 

- Førskolebørnene er kommet godt i gang med 
onsdagsforløbene med besøg på skolen. 

- Planlægningsarbejdet for ”Broen” overgangsindsatsen i 
juni her med skolestart er godt i gang. 

- 1. klasserne har været på besøg i SFOen ”Klubben” (2.-
4.kl). God oplevelse. Der forventes ca. 135 elever 
indskrevet i Klubben fra august. 

SB-formand 

- Kim og Dennis deltager i samrådsmøde den 23. april.  

- Omkring skolevalg er der valgt tre nye 
skolebestyrelsesmedlemmer/forældrerepræsentanter.   

Personalet 

- 2. årgang har gennemført fællessamling for indskolingen 
omkring bl.a. kirker. 

- For 1. årgang skal de til et kommende projektugeforløb 
prøve at udvikle deres egen by, med alt hvad det 
indbefatter. 

- 9. årgang glæder sig til udtræk og den kommende 
eksamen – det samme gør lærerne. 

- 8. årgang har været i erhvervspraktik og 7. årgang går 
klar til konfirmationer og blå mandag.  

 11. Punkter til næste møde 

 

Drøftelse Alle Aftale mødekalender for kommende skoleår. 

Mål og indholdsbeskrivelse for SFO skal godkendes i SB. 

 



 12. Eventuelt Drøftelse Alle  

 


